



樂美  
Lemei



平日午間套餐 A  
WEEKDAY LUNCH SET



樂美燒臘雙味拼

Barbecue Platter

(四選二：蜜汁叉燒 / 五香牛腩 / 明爐燒鴨 / 玫瑰油雞)

(Choose two: Barbecue Pork with Honey Sauce / Spiced Beef Shank /  
Roast Duck / Marinated Chicken with Soy Sauce)

今日港式煲湯

Hong Kong Style Soup

原籠雙寶點

Dim Sum

(潮州粉果 / 韭菜餃)

(Teochew Dumpling / Chives Dumpling)

乾燒伊麵

Stir-fried E-Fu Noodles

鴨肉雪山包

Pineapple Buns with Duck and Black Pepper

合時甜湯

Sweet Soup



NT\$ 800 +10% 服務費 /人

NT\$800 per person and subject to 10% service charge



禁止攜帶外食。如攜帶蛋糕，將酌收清潔費用 NT\$300。如需自帶酒水，需加收酒水服務費，紅、白酒 NT\$500/支，烈酒 NT\$1,000/支。禁止攜帶寵物。本菜單所使用牛肉和豬肉來自於：USA - 美國、TW - 台灣、NL - 荷蘭、CA - 加拿大、AU - 澳洲。菜單價格需另加收 10% 服務費。如果您對任何食物有過敏反應或食物不耐症，請在點餐前告知服務人員，謝謝。

No outside food allowed. Corkage fee applies NT\$300. B.Y.O will be a corkage charge per bottle, NT\$500 for wine, NT\$1,000 for spirits. No pets or animals are allowed. The origin of the beef and pork used in this menu is from: USA - United States, TW - Taiwan, NL - Netherlands, CA - Canada, AU - Australia. All prices are subjected to 10% service charge. If you have concerns regarding food allergies or intolerances, please alert your server prior to ordering, Thank you.



平日午間套餐 B  
WEEKDAY LUNCH SET



### 樂美燒臘雙味拼

Barbecue Platter

(四選二：蜜汁叉燒 / 五香牛腩 / 明爐燒鴨 / 玫瑰油雞)

(Choose two: Barbecue Pork with Honey Sauce / Spiced Beef Shank /  
Roast Duck / Marinated Chicken with Soy Sauce)

### 金湯鮮竹虎皮捲

Crispy Tofu Rolls with Lobster Broth

### 原籠雙寶點

Dim Sum

(鮑魚燒賣 / 子母蝦餃)

(Steamed Abalone Shumai / Steamed Shrimp Dumpling)

### 田園時令蔬

Stir-fried Seasonal Vegetables

### 廣州炒飯

Cantonese Fried Rice

### 妃子笑

Deep-Fried Taro Buns

### 合時甜湯

Sweet Soup



NT\$ 900 +10% 服務費 /人

NT\$900 per person and subject to 10% service charge



禁止攜帶外食。如攜帶蛋糕，將酌收清潔費用 NT\$300。如需自帶酒水，需加收酒水服務費，紅、白酒 NT\$500/支，烈酒 NT\$1,000/支。禁止攜帶寵物。本菜單所使用牛肉和豬肉來自於：USA - 美國、TW - 台灣、NL - 荷蘭、CA - 加拿大、AU - 澳洲。菜單價格需另加收 10% 服務費。如果您對任何食物有過敏反應或食物不耐症，請在點餐前告知服務人員，謝謝。

No outside food allowed. Corkage fee applies NT\$300. B.Y.O will be a corkage charge per bottle, NT\$500 for wine, NT\$1,000 for spirits. No pets or animals are allowed. The origin of the beef and pork used in this menu is from: USA - United States, TW - Taiwan, NL - Netherlands, CA - Canada, AU - Australia. All prices are subjected to 10% service charge. If you have concerns regarding food allergies or intolerances, please alert your server prior to ordering, Thank you.



+886 4 2222 7466  
lemei@lemeridientaichung.com.tw

LE MERIDIEN 111 Jianguo Road, Central District,  
TAICHUNG Taichung 40043, Taiwan (R.O.C.)  
台中李方艾美酒店 40043 台中市區建國路 111 號 T +886 4 2224 0888 F +886 4 2224 0999